
Van: Gertjan Verstoep <gverstoep@gmail.com>  
Verzonden: dinsdag 10 juli 2018 13:23 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht <griffie@stichtsevecht.nl> 
Onderwerp: vragen voor het college 
 
 
Geacht college, 
 
 
De omgevingswet gaat een grote impact hebben op inwoners en de gemeente. Deze wet zorgt 
voor een grote verandering op het gebied van bouwen, milieu, economie en natuur en gaat een 
flinke impact hebben op inwoners en gemeenten.  
Stichtse Vecht moet daarom op tijd beginnen met de voorbereidingen van de invoering. 
Anders lukt het niet om de wet in 2021 goed in te laten gaan. GroenLinks wil daarom weten 
wat het college doet om de invoering zo goed mogelijk te laten verlopen.  
 
 
Op grond daarvan leggen wij de volgende vragen aan u voor.  
 

1. Hebt u de voorbereiding reeds ingezet?  
2. Zo ja, wanneer en hoe?  
3. Bestaat er al een stappenplan/routekaart in Stichtse Vecht Zo ja, hoe ziet dat eruit?  
4. Welke consequenties voorziet het college bij de invoering van de omgevingswet voor 

de gemeentelijke organisatie/ de raad en het college zelf?  
5. Groenlinks wil dat de raad geïnformeerd en betrokken wordt bij de invoering van de 

Omgevingswet. Is er al een concreet  plan om de raad te betrekken bij de invoering? 
 
Graag zien wij beantwoording tegemoet.  
 
 
Met vriendelijke groet, Fractie Groenlinks Stichtse Vecht  
 
 
 
Gertjan Verstoep 
 
 
 


